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Protokoll 
 

Protokoll: Brukerutvalg STHF Dato: 29. august 2024 

Møteleder: Ingrid Risland Tid: 1000 – 1300 

Referent: Anne Borge Kallevig Sted: Konferansesenteret, 
møterom Ulefoss 

Deltakere: 
 
 
 
 

Sykehuset Telemarks brukerutvalg 
Tom Helge Rønning, administrerende direktør 
Ansgar Berg, klinikksjef BUK  
Hanne Engen, fagdirektør, fra kl 12.00 
Linda Charlotte Grunnreis, Pasient og brukerombudet i Telemark, kontor Skien 
Geir Olav Ryntveit, økonomidirektør - vedr sak 32-2024 
Wenche Olsen Risnes, rådgiver kvalitetsavdelingen – vedr sak 36-2024 
Cathrine de Groth, spesialrådgiver kvalitetsavdelingen – vedr sak 36-2024 
Anne Borge Kallevig, administrasjonskonsulent, referent 
 

Fravær: Renate Stemstrøm, A-larm 
Rita Slåbakk, FFO Telemark/HLF (Hørselshemmedes Landsforbund) 
Einar Sørlie, FFO Telemark / HLF (Hørselshemmedes Landsforbund) 
Marion Jacobsen, FFO Telemark / Foreningen for Kroniske Smertepasienter 
Cecilie Gill Kongsgård (ny regional brukerrepresentant) 
 

  

Saksnr. Sak 

00-2024 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget godkjenner innkalling og saksliste. 
 

31-2024 Godkjenning av protokoll fra 13.juni 2024 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget godkjenner protokoll fra brukerutvalgsmøte 13. juni 2024. 
 

32-2024 
 

Virksomhetsrapport per juli 2024 
 
Oppsummering juli – aktivitet og tilgjengelighet  

• Poliklinisk aktivitet under budsjett (for høyt budsjett?) 
• Samlet ISF-aktivitet somatikk på budsjett i juli 
• Belegg i somatikken (97%). Fortsatt store variasjoner (43-104%) 
• Ventelister/-tider er fortsatt høye i somatikk og VOP. Reduseres i BUP og TSB 
• Passert planlagt tid avtar noe men fortsatt høyt (18,1%). 
• Fristbrudd påstartet øker og er på høyt nivå (7,1%). 
• Antall og andel korridorpasienter går ned (1,3%).  
• USK-døgn er 25 % lavere enn i 2023 – på nivå med 2022  
• Pakkeforløp kreft ikke oppdatert pt. 

 
Økonomisk resultat i juli er svakere enn budsjett og om lag på nivå med foregående 
måneder 
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Saksnr. Sak 
• Økonomisk resultat  for juli: 

– juli = -1,4 mnok (vs budsjett +2,9 mnok) 
– Hittil i år = -7,4 mnok (vs budsjett +20,8 mnok) 

• Årsaker til negative avvik i juli: 
– Lavere poliklinisk aktivitet enn budsjettert 
– Ferieavvikling mer kostnadskrevende enn budsjettert 
– Til dels høyt belegg på somatiske sengeposter  
– Høyt sykefravær og tilhørende kostnader til variabel lønn 
– Lave inntekter laboratoriet 

• Det er ikke inntektsført resultateffekter av RNB per juli 
– Estimert resultateffekt: ~3,2 mnok/mnd, ~22 mnok per juli 

 
Vedtak: 
Brukerutvalget tar virksomhetsrapport per juli 2024 til orientering. 
 

33-2024 Aktuelle orienteringer 
 

• Nytt akuttsenter 
Styret i Helse Sør-Øst godkjente torsdag 22. august -24 forprosjekt for utbygging 
somatikk Skien (USS), trinn 1. Det betyr at det skal bygges et nytt, og utvidet 
akuttsenter, en energisentral og cytostatika laboratorium på Sykehuset 
Telemark i Skien. 
Planlagt gjennomføringsfase: første halvdel av november (2024). 
Byggetid ca 1,5 år (ferdigstillelse april 2026) 
Strålesenter – trinn 2 
Det skal bygge strålesenter både i Østfold, på A-hus, Innlandet og og hos oss. 
(STHF). 
Helse Sør-Øst jobber med et felles standardiseringsprosjekt for strålesenter. 
Administrerende direktør Tom Helge Rønning sitter i styringsgruppa for 
prosjektet. 
Ønsket er å optimalisere så mye som mulig. 
Sykehuset Telemark vil være det første av disse sykehusene som bygger. 
Planer forprosjekt – byggestart 1.kvartal 2026 
Sengebygg – trinn 3 
Planfasen for dette står vi for selv sammen med Helse Sør-Øst. 
Usikkerhet rundt oppstartstidspunk – kanskje 2027. 
 

• Sommerferiedrift 
Stort sett gått bra. Vanskelig å få tak i vikarer. Medisinstudenter brukes. 
Ferie avvikles med 3 x 3 uker. 
Belegget har vært litt lavere i sommer enn i fjor, og antall utskrivningsklare 
pasienter litt færre. 
 

• Kompetanseprogram for helsefagarbeidere besluttet. 
 

• Ventetidsløftet 
Ventetidsløftet innebærer at ventetidene i sykehus skal reduseres på kort og 
lang sikt.  
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Saksnr. Sak 
Jobbes med kontinuerlig forbedringsarbeid. 
• Aktivitet for dårlig. 
• Sees på mulighet for om flere kan jobbe mer - 
       «ekstrapoliklinikk» en del av kortsiktig løsning. 

• Ryddeaktivitet, vurdering av henvisninger, kontrollregime. 
 

• Rekrutteringssituasjonen i medisinsk klinikk 
Det har vært vanskelig å rekruttere nye leger, men spiralen har snudd. 
3 nye leger ansatt.  
Fremdeles behov for noe innleie.  
Robin Koss, klinikksjef Akutt- og beredskapsklinikken, er konstituert som 
klinikksjef i Medisinsk klinikk. 
I konstitueringsperioden vil Robin Martin Kåss ivareta ansvaret for begge 
klinikkene. For å kunne ivareta rollene på en best mulig måte, vil han ha med seg  
klinikksjef i Barne- og ungdomsklinikken, lege Ansgar Berg og 
organisasjonsdirektør Marianne Hauan Molstad i et team. 
Det gjennomføres strakstiltak for å bedre rekrutteringsgrunnlaget for LIS 2/3 i de 
indremedisinsk fagene, og det vil bli prioritert flere tiltak spesifikt inn mot 
Medisinsk klinikk for å bedre situasjonen. 
 

34-2024 Pasient- og brukerombudets orienteringer 

• Bekymring rundt ventetider. 
Lite informasjon i en smertefull ventetid 

• Det jobbes nasjonalt med systemsak om fristbrudd – ventetider 

• Økende grad av rettighetsklager 
 

35-2024 Presentasjon av ny fagdirektør – Hanne Engen 
Hanne Engen har bred klinisk erfaring som lege, fra jobber innen pediatri, barne- og 
ungdomspsykiatri og anestesiologi.  
Hun har siden januar 2018 vært overlege i anestesiologi ved sykehuset. 
I tillegg til jobben som anestesilege, har Hanne de siste årene hatt ulike roller og 
oppgaver i sykehuset bl.a. viktige bidrag inn i flere av sykehusets gjennomganger etter 
uønskede hendelser.  
Hun ønsker en aktiv rolle i brukerutvalget. 
 

36-2024 Prosjektet for kontinuerlig forbedringsarbeid 
Spesialrådgiver Cathrine de Groth og rådgiver Wenche Olsen Risnes presenterte 
prosjektet. 
 
Teorier, tips og verktøy for forbedringsarbeid. 
Forbedringsopplæring for brukerrepresentanter (pilot 2024) 
 

37-2024 Eventuelt 
Ingen saker. 



        
 

4 
 

Saksnr. Sak 

1300-1400 
 

Brukerutvalgets eget møte 

 Neste møte i brukerutvalget er 17. oktober 2024 

 
Presentasjoner avholdt i møtet sendes i egen mail i etterkant av møtet. 
Møtet ble avsluttet kl.  12:55. 
 
 
Skien, 29. august 2024 
Anne Borge Kallevig 
referent 


